
 
 

 

 

Protokoll 2023-09-26 IK Cyrus Nr 2 

Styrelsemöte 2023-09-26 kl.17:00-18:40 i Cyrus kansli, Idrottshuset. 

 

Närvarande:  

Ordförande   Ingalill Hafström 

Sekreterare  Thina Barbazewski 

Ledamot  Anneli Kempe 

Ledamot  Mikael Sundelius 

Kassör  Carl-Johan Timén 

 

Förhinder: 

Ledamot   Maria Thorsell 

 

§ 1 Föregående möte 

• Styrelsen godkänner Årsmötesprotokollet och lägger det till 

handlingarna. 

 

• Kassör behöver protokollsutdrag från styrelsemöte 1, den 13 

september, det konstituerande mötet i samband med årsmötet. Det 

är nya ledamöter och annan ansvarsfördelning samt firmatecknare 

för föreningen som behöver framgå. Underlaget behövs till bl.a. 

banken men även Idrottsservice.  

 

 

§ 2 Ekonomi 

Det finns en idé om att avsätta och budgetera för årliga investeringar, 

samt göra en tidsplan på vad som behövs och vad vi vill prioritera. 

Ambitionen är att rusta upp stugan för att öka användningsområde och 

uthyrning. Frågan får återkomma på nästa möte och bör samordnas med 

ett arbetsutskottsmöte. 

 



 

 

§ 3 Tränare/Ledare  

Enligt policydokumentet och årsplanen ska vi från styrelsens sida ansvara 

för tre aktiviteter om året för s.k. Ledarvård. Kick off i september, en träff 

i december och en avslutningsaktivitet i mars/april. Informationen 

kommer att läggas ut på laget. Anneli ansvarar för att planering för 

december träffen kommer igång. 

 

§ 4 Utbildning 

Tränarutbildning är viktigt och bör uppmuntras så vi har bra ledare i vår 

förening. Vi strävar efter att ledaren inte ska betala själv men innebär då 

också någon form av förpliktande till föreningen. Vissa kurser är rejält 

kostsamma. Tränaren/Ledaren kan då exempelvis skriva ett 1 till 2 års 

kontrakt med IK Cyrus som tränare/Ledare. 

Intresset är stort bland årets ledare till TU1, förmodligen 4-6 nya ledare 

som kommer att delta. Den kommer att arrangeras både i Bankeryd och i 

Jönköping. Ledarna anmäler sig själva men meddelar kansliet när de 

deltar så Mats får koll och att det blir registrerat i Idrott online. 

Alla kursintyg ska visas för klubben och kopieras, då det går att söka 

bidrag för kursavgift. Mats Berggren är ansvarig för bidragsansökan via 

kansliet.  

Föreningsdomarutbildning är genomförd med 12 deltagare. Vi kommer 

behöva använda de som tidigare gått utbildning och dömt och vi måste 

använda även senior spelare, som hjälper till att döma. Domarlista och 

hantering av ersättning till våra föreningsdomare kommer ske via 

cleverservice. 

Funktionärsutbildning FU 2 för seniorverksamheten är genomförd. 

Uppgift på hur många som gått och som kan sitta funktionär på seniorerna 

är oklart. Blir en fråga för respektive arbetsgrupp dam och herr att kolla 

upp. Föreningen kan inte ha utgifter för att förbundet tillsätter 

matchfunktionärer på div 3 och 4. 

Funktionärsutbildning FU 1 för ungdomslagen genomförs idag. Där finns 

även chans att delta på Hallbys datum i oktober om inte tiderna idag 

passade. 



 

 

§ 5 Organisation/Arbetsgrupper 

På mötet har vi avsatt tid för dagens fokusfråga  

- att få igång fungerande arbetsgrupper. Fler behövs som vill hjälpa till 

och stötta IK Cyrus. Ambitionen för säsongen enligt verksamhetsplanen 

är att vi har fungerande självständiga och ansvarstagande arbetsgrupper. 

Ekonomi, sponsring, marknad, herr, dam och ungdom är de grupper som 

behöver prioriteras i första hand. Detta första möte så koncenterara vi oss 

på herr, dam, ungdom. 

På ungdomssidan ska det fr.o.m. i år finnas en förälder/lag som är 

kontaktperson till Anneli och Maria i styrelsen 

I år har vi följande lag igång. (F15, F13, F9/10, F8, P12, P11, P10, P9, 

P8)  

Förslag på hur man vill jobba finns, med en uppdelning där Anneli tar 

hand om flickorna. Maria tar hand om pojkarna. Anneli och Maria 

kommer samarbeta kring ungdomslagen. Ungdomsgruppen behöver fler 

deltagare så en aktiv rekrytering behövs till den gruppen. Anneli tar med 

sig uppgiften att komma igång. 

Ingalill kommer att träffa herr respektive damgrupp och få igång en 

struktur via årsplan och rapporterings och kommunikationsvägar mellan 

respektive arbetsgrupp och styrelse.  

Aktiviteter som styrelsen och kansliet jobbat med behöver flytta ut i 

arbetsgrupperna och kansliet ska fungera som utförare, men ansvaret vilar 

på arbetsgrupperna.  

Vi behöver säkerställa de identifierade sårbara delarna i organisationen.  

Underskrift Jönköping 2023-09-26 

________________________ _________________________ 

Sekreterare   Ordförande  

Thina Barbazewski  Ingalill Hafström 

 

 


